

朝陽科技大學 092學年度第2學期教學大綱  
The Movements and Change in the modern China 近代中國社會的變遷

當期課號	9317	Course Number	9317
授課教師	簡雪玲	Instructor	,
中文課名	近代中國社會的變遷	Course Name	The Movements and Change in the modern China
開課單位	實用歷史類(二進)	Department	
修習別	選擇必修	Required/Elective	Topics in History
學分數	2	Credits	2
課程目標	經由課堂講授的方式介紹近代中國與臺灣的社會變遷與文化發展,特別是知識份子對時局的重視與因應	Objectives	We will introduce the social movement and culture development in the modern China and Taiwan area,especially the intellectual class
教材	主要以課堂講授為主,但輔以影片的方式,讓學生更能瞭解。	Teaching Materials	To lecture in teaching materials offering by the teacher. Use the overhead projector, videotapes as supplementary teaching materials.
成績評量方式	平時成績以出席率、上課表現為標準,佔30%;期中考佔30%,期末則以分組報告製作為準,佔40%。	Grading	In-class performance: 30%; mid-exam: 30%; report (instead of final-exam): 40%
教師網頁	<a href="http://home.pchome.com.tw/personal/j2857742/">http://home.pchome.com.tw/personal/j2857742/</a>		
教學內容	經由課堂講授的方式介紹近代中國與臺灣的社會變遷與文化發展	Syllabus	We will introduce the social movement and culture development in the modern China and Taiwan area.

尊重智慧財產權,請勿非法影印。